
 

 

• Hur hittar jag adresslistorna?  

Svar: finns i enkäten hör av dig till ptsbredband@pts.se så skickar vi över 

• Vad är MTBBK? 

Svar: Förkortning för Mobiltäcknings- och bredbandskartläggningen (MTBBK) 

• Hur förhåller man sig till hemliga användare? (Försvaret och liknande) 

Svar: PTS efterfrågar endast efter addresser så en mast till försvaret ska inte rapporteras in.  

• ...och om vi har adresser i vårt underlag som saknas i adresslistorna så ska vi mejla?  

Svar: Ja hör av dig till ptsbredband@pts.se så kan vi slå upp adresserna mot Lantmäteriets API.  

• Använder ni samma UUID i ansökan om PTS - stöd som i MTBBK?  

Svar: Stödansökan utgår från UUID_regbygg (byggnad) men om ni vill få det översatt till UUID_adrpl skicka lista 

till ptsbredband@pts.se så får ni tillbaka båda uppgifterna. 

• Hur får vi som kommun veta vad som är redan anslutet? Inför kommande prioriteringar 

bredbandsstöd.  

Svar: Ni kan få ut en lista med anslutna adresser i början av 2025.  

• Kan ni definiera vad PTS anser vara en avlämningspunkt? Typ som avstånd till fastighet etc. 

Svar: Inte inom ett visst avstånd utan om det finns avgrening från förbipasserande fiberslangar eller på annat 

sätt förberett för att adressen/byggnaden ska kunna enkelt anslutas till det befintliga fibernätet. Det är för att 

signalera om man dimensionerat för att ansluta adressen.  

När det gäller PTS bredbandsstöd kan en avlämningspunkt vara avsedd för en eller flera byggnader och ska 

förläggas på sådant avstånd från byggnaden/byggnaderna att de kan anslutas till avlämningspunkten till en 

skälig anslutningsavgift (upp till 40 000 kr). 

• Ska vi även rapportera adresser som har svartfiberanslutning? 

Svar: Ja, ni ska rapportera in samtliga adresser som är del av er befintliga fiberinfrastruktur.  

• Ska vi endast rapportera årets nya abonnemang?  

Svar: Nej, ni behöver rapportera in samtliga aktiva abonnemang annars kommer det bli dubbelrapportering på 

de som valt ny tjänsteleverantör.  

• Ska vi endast rapportera tillkommande adresser under aktiv nätutrustning? 

Svar: Nej, ni behöver rapportera in samtliga.  

• Hur ska vi rapportera där vi fått bredbandsstöd men inte hunnit skriva avtal med kunder? 

Svar: Dessa är inte beslutad utbyggnad och behöver därmed inte rapporteras. PTS är medveten om vilka 

adresser som fått bredbandsstöd av PTS.  

• Hur kan jag skicka in adresser som jag vill få matchat till UUIDadrpl? 

Svar: skickar en låst fil till ptsbredband@pts.se och lösenordet separat.  

• Hur lång tid tar det för byggnader som ingått i tidigare beviljade projekt som inte blir av att läggas 

tillbaka i byggnadsförteckningen?  

Svar: Det varierar från fall till fall. Enligt gamla utbetalningsmodellen har aktörer 3 år på sig att avsluta sina 

projekt. Om PTS inte får in någon information om att projektet inte kommer färdigställas inom denna tid är det 
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först vid slutredovisning som återkrav kan ske. Med den utbetalningsmodellen (som gäller från projekt som 

beviljas från och med 2024) kommer det att finnas flera kontrollpunkter under projektens gång (3 år). Det gör 

att återkrav kan inledas tidigare på initiativ av PTS vid behov.  

 


